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#8 screws for ceiling mounting
Vis pour montage au plafond #8

Ceiling anchors suitable for screw size
Encrages de plafond appropriés à la 
taille de vis



IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS.

READ ALL OF THESE INSTALLATION INSTRUCTIONS BEFORE INSTALLING THE TRACK SYSTEM.
SAVE THESE INSTRUCTIONS AND REFER TO THEM WHEN ADDING FIXTURES OR CHANGING THE 
TRACK CONFIGURATION. 

When installing or using this track system, basic safety precautions should always be followed, including
the following:

1.	 Read all instructions.
2.	 Do not install this track in damp or wet locations.
3.	 Do not install any part of a track system less than 5 feet above the floor.
4.	 Do not install any fixtures closer than 6 inches from any curtain or similar combustible material.
5.	 Do not install the track with electric power connected. Similarly, disconnect electrical power when 

installing or removing fixtures or components or changing the configuration of the track.
6.	 Do not use this track with a power supply cord or convenience receptacle adapter.
7.	 Gople Track System is intended for use only with Gople Track System components and fixtures 

marked for use with Gople Track System. To reduce risk of fire and electric shock, do not use other 
components as part of this system.

8.	 Track installation is to only be performed by a certified electrician in accordance with the National 
Electrical Code and all local codes and ordinances.

9.	 Do not connect a track to more than one branch circuit unless the track is constructed so that it can be 
used with more than one branch circuit. Check with a qualified electrician. Although the track lighting 
system may seem to operate acceptably, a dangerous overload of the neutral may occur and result in 
a risk of fire.

10.	 Do not attempt to energize anything other than Lighting Track Fixtures on the track. To reduce the risk 
of fire and electrical shock, do not attempt to connect power tools, extension cords, appliances and the 
like to the track.

INSTRUCTIONS DE SÉCURITÉ IMPORTANTES.

LISEZ TOUTES CES INSTRUCTIONS D’INSTALLATION AVANT D’INSTALLER LE SYSTÈME DE RAILS.
CONSERVEZ CES INSTRUCTIONS ET CONSULTEZ-LES LORSQUE VOUS AJOUTEZ DES APPAREILS 
OU MODIFIEZ LA CONFIGURATION DU SYSTÈME DE RAILS.

Lors de l’installation ou de l’utilisation de ce système de rails, des précautions de sécurité de base doivent 
toujours être respectées, notamment les suivantes:

1.	 Lisez toutes les instructions.
2.	 N’installez pas ce rail dans des endroits humides ou mouillés.
3.	 N’installez aucune partie du système de rails à moins de 1,5 m du sol.
4.	 N’installez aucun appareil à moins de 6 pouces d’un rideau ou d’un matériau combustible similaire.
5.	 N’installez pas le rail lorsque le courant électrique est branché. De même, débranchez l’alimentation 

électrique lorsque vous installez ou retirez des appareils ou des composants ou lorsque vous modifiez 
la configuration du rail.

6.	 N’utilisez pas ce rail avec un cordon d’alimentation ou un adaptateur de prise de courant.
7.	 Le système Gople Track est conçu pour être utilisé uniquement avec les composants et les luminaires 

Gople Track System marqués pour une utilisation avec Gople Track System. Pour réduire les risques 
d’incendie et d’électrocution, n’utilisez pas d’autres composants dans ce système.

8.	 L’installation du rail ne doit être effectuée que par un électricien certifié, conformément au Code 
national de l’électricité et à tous les codes et ordonnances locaux.

9.	 Ne connectez pas un rail à plus d’un circuit de dérivation, sauf si le rail est construit de manière à 
pouvoir être utilisé avec plus d’un circuit de dérivation. Vérifiez auprès d’un électricien qualifié. Bien 
que le système d’éclairage sur rail puisse sembler fonctionner de manière acceptable, une surcharge 
dangereuse du neutre peut se produire et entraîner un risque d’incendie.

10.	 N’essayez pas de mettre sous tension autre chose que les appareils d’éclairage sur rail. Afin de 
réduire les risques d’incendie et d’électrocution, n’essayez pas de brancher des outils électriques, des 
rallonges, des appareils électroménagers ou autres sur le rail.
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Output max = 
Max admitted 

power [W]

Inrush 
current (typ 

@230VAC) [A]

twidth measured 
at 50% Ipeak 

[msec]

Number of power unit under same 
MCB

B16A B25A C16A C25A

210 75 570 2 3 4 5

125 65 550 3 4 6 7

W1

Max 
Output

Max DART 
addresses

W2 W3

W4

W5

...
WN

W1  +  W2 +  W3  +  W4  +  W5  + ... +  WN  ≤  Max Output

N  <  Max DART addresses

Max Weight = 8 kg/m - 17 41/64 lbs/ft
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